
Kort Oppsummert fra Voss 18 – 19 mars 2022 

- Vi snakket litt rundt det å etablere et regionalt Kulturråd på fylkesnivå. Det var både 

positive og noen negative tilbakemeldinger til dette. Jeg personlig syns det er en god 

ide da det er en del høringer i fylket som og gjelder oss på kommune nivå. Då får vi 

lettere tilgang til disse dokumentene. Det andre positive med dette er at det kan 

fungere som en støtte/ rådsfunksjon opp mot oss i Kommune rådene. 

 

- Det ble tatt opp bruken av bilder, det er ekstremt viktig å ikke bruke bilder, eller 

bilder av kunst der det ikke er godkjent på forhånd. Det kan bli dyrt. 

 

- Det ble tatt opp bruk av en Kulturkalender. Mange av rådene bruker det i dag, og det 

er en positiv ting. Kan bli en del jobb, men om det gjøres tilgjengelig så lag og 

organisasjoner kan på egenhånd legge inn program i kalenderen, så letter det jobben 

til den som styrer dette. 

 

- Arrangere kulturkvelder. 3-4 ganger pr år?? 

 

- Sende ut nyhetsbrev fra kulturrådet til alle lag og organisasjoner. Legge til Alle partier 

på utsendingen. Då viser vi at det er full drift i oss samt at politikere og andre 

medlemmer ikke glemmer at vi eksisterer. Dette har de gjort på Askøy med veldig 

positive tilbakemeldinger. 

 

- Rekruttering til forskjellige råd. Lage korte filmsnutter som kan sendes ut. Alle vet jo 

at det ikke er det enkleste å få med folk i organisasjonene til å bidra eller engasjere 

seg. (Kan invitere Jan fra Brage Mannskor) artig gjeng fra Bergen. 

 

- Mangfoldscene/ Kulturscene. Lage til en enkel sene med noe lydutstyr som kan 

flyttes rundt i kommunen på forskjellige senter/butikker. La de stå oppstilt i f.eks. 1 

uke i slengen, så kan de som vil bruke den til kulturelle innslag i alle varianter. Gratis 

så klart. Sånn enkel lyd utstyr med noen mikrofoner, miksepult og monitor trenger 

ikke å koste så mye. /Askøy har sånt, og betalte ca 60 000 for sitt utstyr).  

 

- Når viktige saker skal opp til høring er det viktig at kulturrådene tar direkte kontakt 

med politikeren. Invitere de på møte, ikke bare sende brev/mail. Då blir vi ikke hørt. 

 

- Det ble snakket en del kulturarena i offentlige bygg. (skoler, idrettshaller etc. …). da 

er det viktig å komme på banen tidlig, og få inn i planene at det SKAL taes hensyn til 

kulturrom/kulturarena. Jobbes med et lovforslag ang. dette. 

 

- Det ble snakket om tidsfrister i høringssaker. Det må jobbes med å få tilsendt sakene 

samtidig som politikerne får de. Det er ikke veldig mye jobb for administrasjonen og 

legge oss inn i maillisten.  

 



- En setning som er viktig å tenke på når med snakker med partier/adm etc. er: 

DIALOG, IKKE KONFRONTASJON. 

 

- Viktig å samarbeide med andre kulturråd. Vi sliter ofte med de samme tingene. 

 

- Hadde den gleden å få hilse på og snakke med Inger-Lise Haug. (første tv vert i NRK). 

Hva med å invitere henne til å holde foredrag?? 

 

- Snakket om det å få konkrete oppdrag fra kommune. 

 

- Innta en større rolle lik den idrettsrådet gjør. 

 

- Viktig å se til våre naboer, se hva andre kulturråd får til. Naturlige for oss er å se til 

Askøy og Øygard Kommune.  

 

- Tilskuddsmidler. Søknadsfrist 31 mars. f.eks. søke om midler til kulturscene og 

utstyr?? 

 

- Idrett og kultur konferanse: Vi bør til å lage en kultur og idrettskonferanse, f.eks. 

hvert annet år. Askøy har gjort dette noen ganger med veldig godt hell.  

 

- Fast på hvert møte må være å invitere kultursjefen og eller andre fra 

administrasjonen, rådmann, politikere osv. …. 

 

- Det ligger i planen til Vestland Fylkeskommune at Knarvik vgs. skal bygges ut. HER MÅ 

VI VÆRE VÅKEN ……. 

 

- Det skal være en frivelligkonferanse helgen 17-18 Juni. Bør ikke vi være representert? 

Skal foregå i Sogndal. 

 

 

Til stede på Voss var Raymond Solli og Ivar Hopland 

 

 

 

 

 

 


